

opusdei.org

Svjedočanstva o biskupu Alvaru del Portillu

Kratki komentari o biskupu Alvaru del Portillu izvučeni iz razgovora s pojedinim dobro poznatim ljudima Crkve i društva.

31.01.2014.

Kratki komentari o biskupu Alvaru del Portillu izvučeni iz razgovora s pojedinim dobro poznatim ljudima Crkve i društva.

Ivan Pavao II: Bio je primjer hrabrosti, povjerenja u božansku providnost i vjernosti Petrovoj Stolici (telegram Generalnom vikaru Opusa Dei, Vatikan, 23.ožujka, 1994.).

Kardinal Joseph Ratzinger, Prefekt Kongregacije za nauk vjere: „Sjećam se poniznosti i dostupnosti u svakoj prilici koja je karakterizirala rad mons. del Portilla kao savjetnika Kongregacije za nauk vjere. Svojom je kompetencijom i iskustvom izvrsno dopriniosio našem radu, što osobno mogu potvrditi“ (Pismo Generalnom vikaru Opusa Dei, 25.ožujka, 1994.).

Sestra Teresa Margarita, Karmelićanka: „Upoznala sam ga na duhovnoj obnovi koju je držao za mlade u Karmelićanskoj školi Ljubavi u Vigu 1945.godine. odmah me se dojmlilo njegovo dostojanstveno držanje, njegov sabrani duh i duboka poniznost,

također i jednostavnost. Bio je i ljubazan i prostodušan, i brinuo se za nas evidentnom dobrotom“ (Pismo Prelatu Opusa Dei, Sabaris, 20.lipnja, 1998.).

Biskup Ramon Búa, biskupija Calahorra y La Cazada-Logroño: „U njemu sam pronašao brata i biskupa izvrsnog ljudskog i crkvenog držanja“ (Dokumentirano svjedočanstvo, Logroño, 13.siječnja, 1996.).

Kardinal Jozef Glemp, nadbiskup Varšave (1981.-2006.) i poljski vrhovni poglavar (1981.-2009.): „Bio je čovjek čistih svjetonazora, pun nutarnjeg mira i ljubavi. bio je ljubazan i izravan, zadržavajući svjesnost čovjeka Crkve“ (Svjedočenje, Varšava, 7.rujna, 1994.).

Joaquín Navarro Vals, glasnogovornik Svete Stolice od 1984.do 2006.: „Za sobom ostavlja

nepobitni dokaz čovjeka Božjega koji je u tišini obavljao važnu zadaću za dobro drugih“ (ABC, Madrid, 25.ožujka, 1994.).

Ombretta Fumagalli Carulli,

dužnosnik talijanskog Sabora:

„Uvijek sam se divio dostojanstvu i umjerenosti kojom bi reagirao usred polemika protiv Opusa Dei koje su umjetno stvarane i poticane usred sekularnog svijeta te također, povremeno, nažalost i usred katoličkih krugova“ (*Romana*, X, 1994., str. 55).

Kardinal Vicente Enrique y

Tarancón, umirovljeni nadbiskup

Madrida: „Zajedno smo radili i na

Koncilu i na reviziji Kanonskog

prava. Bio je vrlo inteligentan i

sposoban, te također i vrlo

dobar“ (ABC, Madrid, 24.ožujka,

1994.).

Kardinal Camillo Ruini, Papin vikar

za rimsku biskupiju: „Nikada neću

zaboraviti ljubaznost don Alvara kada bi me dolazio posjetiti. Uvijek je za sobom ostavljao sjećanje i svjedočanstvo o svojoj posvećenosti Kristu“ (Razgovor na zatvaranju procesa o vrlinama Alvara del Portilla, Rim, 26.lipnja, 2008.).

Kardinal Joachim Meisner, nadbiskup Kölna: „Veliki kršćanin, veliki svećenik i uzorni biskup, karakteriziran najživljom vjerom u Božju providnost“ (*Romana*, X, 1994., str. 53).

Biskup Luigi Conti, Nuncio u Hondurasu: „Biskup Alvaro del Portillo bio je čovjek zaljubljen u služenje drugima. Njegov je život upravljala zahtjevna duhovna disciplina, jak osjećaj dužnosti, intenzivna i nutarnja marljivost s potpunom posvećenošću i potpunog davanja sebe Kristu, Crkvi i Djelu“ (*Fides*, Tegucigalpa, 1.travnja, 1995.).

Biskup Stanislalus Lo-Kuang,
umirovljeni nadbiskup Taiwana:
„Kada je došao u Taiwan, pozvao sam
ga na ručak na Sveučilište Fugen.
Biskup Alvaro del Portillo bio je jako
iskren, vrlo ponizan, iznimno
jednostavan. U njemu nije bilo ni
traga arogancije. Imao je veliki
apostolski cilj. Shvaćao je naše
probleme i pokazao je iznimnu
ljubav. Istinski sam se divio
njegovom
prijateljstvu" (Svjedočanstvo, Taipei,
ožujak, 1999.).

Alejandro Llano, pisac i novinar:
„Bio je živa sinteza dviju kultura:
humane i tehničke. Bio je velika
intelektualna i sveučilišna
ličnost“ (*La Vanguardia*, Barcelona,
24.ožujka, 1994.).

Kardinal Angel Saquía, nadbiskup
Madrida od 1983.do 1994.: „Bio je
zaista dobar čovjek, ljubazan u
svojim razgovorima, vrlo razborit i

veseo. Ne sjećam se da sam ga ikada ostavio bez čak i više radosti nego kada sam mu dolazio na razgovor“ (*ABC*, Madrid, 24.ožujka, 1994.).

Vittorio Messori, pisac i novinar:
„Kada bi išli k njemu osjećali ste više kao da mu se ispovijedate nego da ga intervjuirate. Moglo se vidjeti da je bio inženjer, specijalist za ceste i mostove. Iza biskupske odjeće vrlo se dobro vidio čovjek koji iznimno poznaje svijet“ (*Corriere della Sera*, Milan, 24.ožujka, 1994.).

Kardinal Antonio María Rouco, nadbiskup Santiaga de Compostela (sada kardinal nadbiskup Madrida):
„Igrao je ključnu ulogu u osvješćivanju laika da smo svi pozvani biti djeca Božja: prekrasna poruka, hitna zadaća, koju je naš brat živio i pokušavao udomaćiti u Crkvi kroz Opus Dei“ (*El Correo Gallego*,

Santiago de Compostela, 27.ožujka, 1994.).

Kardinal Joseph Bernardin,
nadbiskup Chicaga: „Sa zahvalnosti se sjećam molitava i potpore koju mi je nudio kada su se oko mene širile nepravедne optužbe“ (*Romana*, X, 1994., str. 53).

Velečasni John O'Connor: „Pogled na njegovu prijateljsku i neupadljivu pojavu naspram dinamičnosti mons. Escrивe podsjetilo me na svetog Josipa. Mislim da će ga se ljudi sjećati zbog njegove poniznosti i vjernosti u prenošenju baklje duhovnih ideja koje je zapalio osnivač Opusa Dei“ (*Position Papers*, Dublin, lipanj/srpanj 1994.).

Časna Majka Maria Jesus Velarde,
osnivačica Kćeri naše Gospe od Srca Isusova: „1985.godine imala sam sreće upoznati don Alvara del Portilla, koji mi je bio istinski otac i neprocjenjivi savjetnik. Jako mi je

pomogao u odlučujućim godinama našeg kanonskog putovanja“ (osobno svjedočanstvo, Madrid, 26.ožujka, 2010.).

pdf | document generated
automatically from [https://opusdei.org/
hr-hr/article/svjedocanstva-o-biskupu-
alvaru-del-portillu-2/](https://opusdei.org/hr-hr/article/svjedocanstva-o-biskupu-alvaru-del-portillu-2/) (25.03.2026.)